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Sted:    

Personalrommet ved Austrått 

skole 
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Kari Anne K. Nøglegård   

Kine Bråten   
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    Gunhild van Z. Magnussen   
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Kari Birgitte Melvær Wiig   

Gry Farset   

Mona H. Wiig   

Kari S. Christensen   

Kjetil Gjerdevik   

   

Ninja Haaland 

    

    

1. Godkjenning av referat: ok   

2. 17. Mai 

Komiteen har god kontroll. Noen må samle inn Faner i sentrum og kjøre dem opp til skolen Tore 

og Kjetil sier seg frivillig.  

3. Sommeravslutning 

Arrangeres av 1. og 2. trinn. De har kontroll.   

4. Uteområde 

Skolen har hatt møte med kommune, arkitekt og elevrådet. Det skal nå lages budsjett.  

   



5. Natteravn 

50-60 stk satt seg på liste fra årsmøtet. Per Einar Sæbbe styrer denne ordningen. Det er bestilt 

utstyr og laget avtale med Austrått hallen om å oppbevare dette der. Hallen stenger 20. mai, vi 

må finne en plass dette kan legges tilgjengelig etter dette. Det foreslås om vi kan spør i butikken. 

Det jobbes med å få en ordning her. FAU leder har gått en kveld nede i sentrum. Hun skal gå en 

kveld til nå snart. Vi må finne ruter og treffpunkt på Austrått natteravnene må innom i løpet av 

vakten.  

Som natteravn skal en være synlig, ikke ta kontakt eller bryte inn.  

Det er for øvrig veldig god respons på natteravn ordning.  

 

6. Alternativt arrangement høst 

Vi har tidligere snakket om et alternativt opplegg for Hei verden. Det er ikke gjort noe mer her 

foreløpig.  

 

7. Eventuelt 

Det kommer forslag om ski dag. Det tas godt i mot og det diskuteres om hvem som da eventuelt 

skal reise. Mest sannsynlig blir det 5. trinn som hvert år får reise.   

 

8. Kjetil: 

Det ønskes mer fokus på psykisk helse. Fritidsaktiviteter er viktig for å lære seg forskjellige 

sosiale settinger.  

 

Økonomi:  

Skolen har hatt ledergruppegjennomgang.  

Skolen ligger 200` over budsjett, men 200`under budsjett på SFO.  

Skolen ligger totalt over budsjett.  

 

Neste år:  

Neste skoleår blir vi 263 elever, 57 på 7. trinn går ut og 41 nye 1. klassinger.  

 

Sykefravær: 

Vi har høyt sykefravær med 9,2% totalt. På korttidsfravær har vi 2,6% fravær. Skolen har nok 

ansatte, men det kan selvfølgelig oppleves motsatt med så pass mye fravær. Ledelsen vil jobbe 

for å få sykefraværet ned.  

 

Tross høyt sykefravær er det god stemning.  

 

6. Trinn skal på leirskole.  

 

Kontaktlærere for neste år er satt. Det er et par som slutter, vi har to nye samt en i 60% stilling.  

 

Det er ønskelig med ny klassedeling fra 5. trinn. Dvs at trinnet deles i 1. klasse og så deles på nytt 

på 5. trinn. Da er også tanken at en skal få ny lærer. Det er tenkt at nåværende 3. klassinger blir 

de første dette prøves ut på.  

 



Dagen blir også 5. min lengre neste år og elevene får da 20 minutter spisepause, ikke 15 som vi 

nå har.  

 

   

  

MOTTO: ET GODT STED Å VÆRE- ET GODT STED Å LÆRE!    

   

Neste møte 27. Mai kl 19.30.    

  


